
Uppföljning av verksamhetsplanen 2024 
 

• ”Vi kommer a+ fortsä+a arbetet med olika arbetsgrupper u6från 
fas6ghetsöversynen.” 
Vi bjöd in vaktmästaren Lasse som presenterade en lista över fram7da 
fas7ghetsunderhåll. Vi planerade en fixardag för fotbollskillarna, men vädret 
gjorde a@ den ställdes in. 
 

• ”Vi fortsä+er a+ utveckla sek6onerna genom tydligare uppdrag och 
uppföljning genom sek6onsmöten med representanter från styrelsen, 
förslagsvis 1–2 ggr per år.” 
Vi har saknat sek7onsanvarig i alla grupper för a@ utveckla de@a.  
 

• ”I takt med ökat barnantal i byn vill vi verka för a+ fortsä+a utveckla 
barnverksamheten.” 
Idro@skul fick en ny ledare under hösten.  
 

• ”Föreningen ska fortsä+a si+ arbete med a+ erbjuda en a+rak6v 
fotbollsverksamhet för bygdens unga vuxna.” 
De@a uppdrag kommer vi a@ fortsä@a med även nästa verksamhetsår. 
 

• ”Under verksamhetsåret ska vi arbeta med a+ revidera vårt 
värdegrundsdokument.” 
Vi har se@ över värdegrundsdokumentet och uppdaterat det.  
 

• ”Vi kommer a+ se över och ev. revidera vår stadgar under året.” 
Vi har se@ över stadgarna och reviderat det som varit aktuellt, mestadels e@ 
mer modernare språk och layout. 
 

• ”Vi har en ambi6on a+ få i gång en sponsorgrupp vars uppdrag blir a+ 
hålla kontakten med våra befintliga sponsorer och även skapa nya 
kontakter.” 
En sponsorgrupp bildades och vi fick in de sponsorintäkter vi hade 
budgeterat för.  



Verksamhetsplan 2025 
 

• Vi behöver göra en plan på vilket fas4ghetsunderhåll vi ska prioritera 
under det kommande året. 

 

• I takt med ökat barnantal i byn vill vi verka för a< fortsä<a utveckla 
barnverksamheten. 
 
 

• Inför fotbollssäsongen 2025 i div. 5 har föreningen nya ledare för 
fotbollen och vi fortsä<er erbjuda en a<rak4v fotbollsverksamhet för 
bygdens unga vuxna även nästa verksamhetsår. 
 

• Styrelsen behöver reda ut ansvaret över mo4onsspåret i dialog med 
kommunen. Vi behöver även se var i prioriteringen underhåll av spåret 
kommer i förhållande 4ll övrigt verksamhetsbehov. Det skulle behövas 
insatser, framförallt underlaget (rö<er osv.). Allt i dialog med 
markägare.  

 


